
Rakennusinsinöörikilta ry Pöytäkirja Raadin kokous 04/2024

Aika: 25.1.2024 Paikka: Otaniemi, Espoo
kello 16:00

Läsnä: Katariina Kokkonen (puheenjohtaja) Elliroosa Peltoniemi
Oscar Rouvinen Vertti Hatara (sihteeri)
Linnea Hartikainen Joel Vainio
Patrik Hoppania Saimi-Sofia Pirinen
Niklas Riihelä Pessi Parkkinen
Petteri Niska Essi Korpi
Jarkko Niiranen (P 8.4) Heidi Salonen (P 8.4)
Panu Sainio (P 8.4)

1. KOKOUKSEN AVAUS
Kokkonen avasi kokouksen ajassa 16.01

2. KOKOUKSEN LAILLISUUDEN JA PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN
Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. ESITYSLISTAN HYVÄKSYMINEN
Poistetaan kohta 10.4.
Esityslista hyväksyttiin esitetyin muutoksin kokouksen viralliseksi työjärjestykseksi.

4. EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJAN HYVÄKSYMINEN
Hyväksyttiin edellisen kokouksen pöytäkirja.

5. ILMOITUSASIAT
Peltoniemi esittää, että polleihin vastataan ajoissa.
Kokkonen muistutti, että raatikuvaus on huomenna kandilafkalla A-aulassa kello 12.
Rouvinen ilmoitti, että sähköpostilistat on valmiita. Raati juhlistaa asianmukaisin
menoin. Skumppa on hyvää.
Korven banaani on liian raakaa.

6. KUULUMISKIERROS
Siirrytään kohtaan 8.4

Hartikainen kävi kampaamossa.
Niskalla menee hyvin.
Riihelä on duunaillut paljon kvtmk juttuja, hakenut töitä.
Parkkisella menee tosi hyvin, nyt on jees ja superkiva viikonloppu tulossa.
Vainio oli kipeä alkuviikosta, nyt parantunut onneksi. Vauhtinen viikonloppu tulossa.
Korvella on ihan jees, kaikenlaista hommaa. Kävi työhaastattelussa eilen.
Pirisellä kiva viikko.
Peltoniemellä ei oikeen tekemistä, miettinyt paljon KP-hakemusta. Lipsittää teetä
viikonloppuna.
Rouvisella menee hyvin, elämänsä huipulla. Saa rutiinia hommiin.
Hoppanialla hyvä pöhinä päällä, ihan jees. Nukkunut huonosti.
Hataralla menee hyvin
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Kokkonen ei ole pelannut viikkoon Minecraftia, vähän väsyttää. Eilen oli tosi kiva ilta
ja hyvä mieli.

7. JÄSENASIAT
7.1. Uudet jäsenet

Risto Pohjakallio
Tim Muranen
Päätös: raati hyväksyy uudet jäsenet

7.2. Raadin palaute
Raati on saanut palautetta tapahtumien kalenterimerkintöjen puutteesta,
Kokkonen lupaa hoitaa asian.
Raati on saanut palautetta vuosijuhlaedustuksista. Raati osallistuu
vuosijuhlille mahdollisuuksien mukaan ja välittää loput tärkeiksi koetuista
kutsuista killan toimihenkilöille.
Riihelän mutsi tykkää rakennusinsinöörikillan instagram-tilistä.
Raati kiittää palautteesta.

8. YLEISTÄ
8.1. Menneet tapahtumat

8.1.1. Toimarisitsit
Tapahtuma oli erittäin onnistunut. Mjäy. Jatkoilla oli vähän porukkaa.
Aaltoihastuksen kannalta todella tuottoisat sitsit. Jopa kaksi eri
ihastusta. Riihelä esitti Gordon Ramsayta keittiössä.

8.2. Tulevat tapahtumat
8.2.1. Laskiaisrieha

Tapahtumaan on sponsori ajokille. Yritetään saada Maanmittarikillan
kanssa viereiset telttapaikat. Koneinsinöörikillan kanssa sama toive.
Tapahtumassa tarjoillaan lämmintä juomaa ja killan jäsenille
laskiaispullia.

8.3. Vuosijuhlaedustukset
8.3.1. 17.2. Pelletti 23v

Päätös: Lauri Vallo ja Emmi Volanen edustavat kiltaa
tapahtumassa. Kilta ei tue tätä vuosijuhlaedustusta.

8.3.2. 1.3. Muistinnollaus 100110
Päätös: Vainio ja Hartikainen edustavat kiltaa tapahtumassa.

8.3.3. 1.3. TLK 107
Rouvinen ja Rasmus Kontio mahdollisesti edustavat kiltaa
tapahtumassa.

8.3.4. 16.3. Årsfest 152
Päätös: Rouvinen ja Hoppania edustavat kiltaa tapahtumassa.

8.4. Rakennustekniikan laitoksen terveiset
Jarkko Niiranen, Heidi Salonen ja Panu Sainio vierailivat kokouksessa ja
tervehtivät raatia. Kokkonen kysyi laitokselta laitos-sopimuksesta. Niiranen
vastasi, että ei ole ollut sopimusta johtuen monista tekijöistä. Esimerkiksi
opiskelijoiden ja laitoksen fyysinen etäisyys. Keskusteltiin kiltahuoneen
muutosta. Keskusteltiin esittelystä raksalafkalle mahdollisen uuden
kiltahuoneen sijaintiin. Laitos esitti, että koottaisiin pienempi ryhmä
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kokoustamaan heidän kanssaan kiltahuoneen muuttamisesta. Sovittiin
kiltahuonetilojen katselmus Raksalafkalle 8.2. klo 15.

Siirrytään kohtaan 6

8.5. Toimihenkilövalintoja
8.5.1. Essi Korhonen pikku-IE

Päätös: Valitaan esitetyt toimihenkilöt.
8.6. Kide-app

8.6.1. Tunnuksien muutos
Killan tili tunnukset on muutettu.

8.6.2. Kiltaan liittymisen vahvistusviesti
Todettiin, että vahvistuviesti on turha, koska killan viikkotiedotteesta
löytyy kaikki tarvittavat linkit.

8.7. Kuvagalleria
Killan kuvagallerian tunnukset on muutettu. Kuvagallerian maksu on
maksettava. Eräpäivä on 30.5.
Päätös: Jatketaan galleriaa kahdeksi vuodeksi.

8.8. TCAC (Teaching Competence Assessment Committee) uudet jäsenet.
Komitea pyytää jäseniä ja kiltalaiset ovat saaneet kutsun liittyä. Hoppania
välittää viestin hallopedeille ja muille kiltalaisille. Hoppania välittää
kiinnostuneet komitealle.

8.9. Raatipaita
Peltoniemi esittää, että raati suunnittelisi ja hankkisi raatipaidat. Tehdään
raativaate-tiedosto johon raatilaiset voivat lisätä ideoita raativaatteesta tai
härpäkkeestä.

8.10. Raadin kesäpäivät
Raadin kesäpäivät ovat 14.6.-16.6.

9. SISÄASIAINTOIMIKUNTA
9.1. SAT-virkistys

Virkistys on varattu ja tapahtuu kinopolissa.
9.2. Rakennusjaosto aloitti laskiaisajokin suunnittelun
9.3. Rakennusjaostolle pääsy työkaluihin

Päätös: myönnetään yksi avain RaJa-vastaavien käyttöön. Avain
nimetään Sofia Aholalle.

10. ULKOASIAINTOIMIKUNTA
10.1. Budjetti

10.1.1. Sponsoreiden merkintä budjettiin
Hartikainen kertoi, että sponsorit ja mahdolliset sponsorit merkitään
budjettiin “tulot” sarakkeeseen.

10.1.2. Kiltahuoneen mainokset
Budjetista löytyi rivi “kiltahuoneen mainokset” jonka merkitystä emme
ei tiedä. Rivi poistetaan jos sille ei löydy järkevää selitystä.

10.2. Avainasiakasilta
Tapahtuma järjestetään tänä vuonna.
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10.3. Uusia tapaamisia: 30.1. Rudus, 1.2. Granlund (Etänä)
Tapahtumat tapahtuvat.

11. IE-PERHE
11.1. ENG-sitsit

Suunnittelu on aloitettu.

12. OPINTOTOIMIKUNTA
12.1. Insinööritieteiden akateemisen komitean ja koulutusneuvoston tapaamiset

Koulutusneuvoston tapaaminen meni sujuvasti Hoppanialla.
12.2. n- ja alumnivastaavien yhdistäminen IKävastaaviksi

Keskustelua on käyty ja mainittujen vastaavien yhdistämistä “IKäisiksi”
ehdotetaan toimihenkilöille.

12.3. Perjantain 19.1. abivastaavien tapaaminen
Tapaaminen sujui hyvin. Hoppania suosittelee lukiovierailuja abivastaaville

12.4. Abisitsit
Hoppania on ottanut yhteyttä ENG-kiltoihin ja laittanut suunnittelun käyntiin.

13. FUKSITOIMIKUNTA
13.1. UO-toimikuntien koulutus ja virkistys

Virkistys oli todella hauska. Tutustumisleikkejä, ruokaa ja saunomista.
13.2. ISO haun aikataulu

Haku aloitetaan 5.2.

14. MAISTERITOIMIKUNTA
14.1. ISO haku videon kuvaus

Video kuvattiin Väreessä. Laatu on mahtavaa. Editointi on hyvässä vaiheessa
ja ollaan aikataulua edellä.

14.2. UO tmk:den koulutus ja virkistys
Tapahtuma oli kiva.

15. VIESTINTÄTOIMIKUNTA
15.1. Kokous ENG:in viestinnän kanssa

Kokous sujui hyvin, käytiin läpi millaista yhteistyötä ENG haluaa tehdä
somekanavien kontekstissa. Elizaveta Komarova otti vastuuta asiasta. ENG
järjestää myös student vlog videoiden tuottamista yhteistyössä opiskelijoiden
kanssa.

16. RAHA-ASIAT
16.1. Tilinkäyttöoikeudet

Vaihtamiseen tarvitaan vaalikokouksen pöytäkirja, jota ei ole vieläkään
julkaistu.

16.2. Laskut
Päätös: Hyväksytään osa liitteenä olevista laskuista ja
korvaustositteista.

17. AYY

18. MAIK JA AA-KERHOT JA RIL
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18.1. Vääntö
18.1.1. 23.1. MKR-Vääntö kesätyösauna

Kokkonen laittaa tapahtumat killan tapahtumakalenteriin.
18.1.2. 30.1. Tramboliini-excursio

Kokkonen laittaa tapahtumat killan tapahtumakalenteriin.
18.2. 4.5. MKR ja Vääntö excu

Tapahtuman päivämäärä sopii killan kalenteriin.

19. M.E.T.A.
Päällekkäisiä tilavarauksia AYY:n tilavarausjärjestelmän virheen johdosta.
Töpsylle on löytyny koululta säilytyspaikka.
Killan sivuilla on vääriä yhteystietoja.
Hoppania lähtee lomalle huhtikuussa.
Parkkinen on kissavahtina maaliskuun loppupuolella.
Riihelä oli Juusolla eilen ja he miettivät yhdessä SRT päivien työntekijätilannetta.
Korpi mietti SRT päivien ilmoittautumisen poistamista.
Niskaa huolettaa todella paljon KP:n tilanne, koska hakemuslaatikko oli tyhjä.
Peltoniemi tyynnytteli Niskaa.
Parkkinen kertoi, että megaforce on loppu killan jääkaapista.
Riihelä kävi kiltahuone vierailulla KIK:illä ja siellä oli paljon eri energiajuomia.
Niska ehdottaa myyntiautomaatin ostamista.
Rouvinen muistuttaa Niskaa että kiltahuoneella on automaatti.
Rouvinen menee pyykkäämään vanhemmilleen.
Korven äiti kysyi miten työhaastattelu meni.
Peltoniemi menee syömään sienirisottoa.
Niska ilmoittaa että hänen äitinsä kysyi onko hän käynyt Sellon S-marketissa.
Pirisen äiti teki maalaisleipää.
Peltoniemi ränttäsi, miten pahaa sienirisotto on. Kokeilee kuitenkin koska kokit ovat
muutenkin hyvää.
Korpi sanoo että sienet eivät maistu miltään mutta niissä on hyvä suutuntuma.
Hoppania valistaa raatia sienten keittämisestä.
Pirisellä on oikeaa asiaa, pöytäkirjat on laitettava killan sivuille.
Niskaa kiinnostaa missä vaalikokouksen pöytäkirja on.
Pöytäkirja on kuuleman mukaan tarkastajilla.
Peltoniemi muistuttaa, että Kokkonen ottaa sakkoa koska kokous kesti liian pitkää.
Juuson hyllyllä on kirahvin kuosiin maalattu kivi ja Riihelä vie kiven kvtmk
kokoukseen. Kivi on kuitenkin nyt Riihelällä ja siihen myös kirjoitettiin rakkausviesti.

20. SEURAAVA KOKOUS
Seuraava kokous pidetään vakiokokous aikaan 1.2. kello 16.00

21. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN
Kokkonen päättää kokouksen ajassa 18.05
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VAKUUDEKSI

_______________________ _______________________

Katariina Kokkonen Vertti Hatara

puheenjohtaja sihteeri


